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             projekt    Protokół nr 23/20 
z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 24 września 2020  
Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja 
została zaplanowana na 21 września (poniedziałek) br., lecz z uwagi na pożar w budynku 
Urzędu Miasta termin został przesunięty na 24 września 2020 r.(czwartek).  
Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 
Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 24 września 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 
17:01 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych 
było 7 członków komisji (obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 
potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja, oraz logowanie przez system Microsoft 
Teams). Poinformowała, że obrady komisji są prawomocne. Komisja jest przeprowadzona w 
trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 
związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z  2020r. poz. 374, z późn. 
zm.), za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams (w tym w siedzibie 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w sali konferencyjnej nr 
229). Obrady odbywały się za pomocą za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego 
Microsoft Teams oraz systemu eSesja.  
W posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz 
eSesja uczestniczyło 8 członków komisji : 
Obecni: 
1. Hanna Białas 
2. Grażyna Filipowicz  
3. Elżbieta Kozakiewicz 
4. Małgorzata Lipczyńska 
5. Halina Mińczuk 
6. Ewa Odulińska 
7. Marek Piasecki 
8. Sławomir Wołkowiecki 
 
Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 
uczestniczyli : 
1. Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle; 
2. Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 

Socjalnych i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu;  
3.  Danuta Ceglarek –dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kędzierzynie Koźlu. 
4. Monika Orpel-Śmigielska – kierownik -Koordynator Biura Prawnego w Kędzierzynie 

Koźlu, 
5.  Stanisław Węgrzyn - dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w 

Kędzierzynie Koźlu. 
 

Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 

1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu Nr 22 z dnia 17 sierpnia 2020.  
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3. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2020 r. w zakresie działania 
komisji. 

4. Propozycje zadań do budżetu miasta na 2021 r. 
5. Wniosek Dyrektora Aktywności Zawodowej o wskazanie pracownikowi lokalu  

z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy – (wniosek  
nr PMS.7140.2.38.2020). 

6. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.89.2019 
/PMS.7143.2.39.2019). 

7. Wniosek mieszkańca będącego jednocześnie wnioskodawcą oczekującym na 
liście osób uprawnionych do najmu socjalnego lokalu, o wskazanie lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych  do najmu socjalnego lokalu - (wniosek nr PMS.7143.1.85.2019).  

8. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.1.2020). 

9. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.10.2020). 

10. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.11.2020). 

11. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.12.2020). 

12. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.20.2020). 

13. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.21.2020). 

14. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
Do wiadomości komisji: Zarządzenie nr 863/PMS/2020 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 sierpnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu socjalnego oraz zarządzenie Nr 876/PMS/2020 2020 Prezydenta Miasta 
Kędzierzyn-Koźle z dnia 9 września 2020 r. zmieniające zarządzenie w sprawie zatwierdzenia 
listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego 

15. Zakończenie obrad. 
 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 
proponowanego porządku obrad wpłynęły materiały do wprowadzenia: 

1) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej  
w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy 
na czas trwania stosunku pracy - (wniosek nr PMS.7140.2.61.2020). 
 

2) Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.91.2019 
/PMS.7143.2.40.2019). 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 
wniosek dot. wprowadzenia dwóch ww. wniosków do porządku obrad  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2020 r. w zakresie działania komisji. 
4. Propozycje zadań do budżetu miasta na 2021 r. 
5. Wniosek Dyrektora Aktywności Zawodowej o wskazanie pracownikowi lokalu  

z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy – (wniosek  
nr PMS.7140.2.38.2020). 

6. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej  
w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy 
na czas trwania stosunku pracy - (wniosek nr PMS.7140.2.61.2020). 

7. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.91.2019 
/PMS.7143.2.40.2019). 

8. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.89.2019 
/PMS.7143.2.39.2019). 

9. Wniosek mieszkańca będącego jednocześnie wnioskodawcą oczekującym na 
liście osób uprawnionych do najmu socjalnego lokalu, o wskazanie lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych  do najmu socjalnego lokalu - (wniosek nr PMS.7143.1.85.2019).  

10. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.1.2020). 

11. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.10.2020). 

12. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.11.2020). 

13. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.12.2020). 

14. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.20.2020). 

15. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.21.2020). 

16. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
Do wiadomości komisji: Zarządzenie nr 863/PMS/2020 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 sierpnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do 
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wynajęcia lokalu socjalnego oraz zarządzenie Nr 876/PMS/2020 2020 Prezydenta Miasta 
Kędzierzyn-Koźle z dnia 9 września 2020 r. zmieniające zarządzenie w sprawie zatwierdzenia 
listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego 

17. Zakończenie obrad. 
 
Radni zgłosili problem z głosowaniem przez system eSesja. Poinformowali, że nie widzą 
głosowań, nie potrafią zagłosować, widzą tylko jedno okienko, na które naciskają tylko po to 
aby zobaczyć porządek posiedzenia. Obsługująca poinformowała, że zgłosi problem 
informatykom i za chwilę problem techniczny zostanie rozwiązany.   
 
Ad 3.  
Przyjęcie protokołu Nr 22 z dnia 17 sierpnia 2020. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu został przesłany 
radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali obrad. Nikt nie zgłaszał uwag. 
Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu. Wobec braku uwag 
zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół Nr 22 z dnia 17 sierpnia 2020. 
 
Wobec braku możliwości przeprowadzenia głosowania przez system eSesja z powodu 
problemów technicznych przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja 
bez uwag przyjmuje (7 głosów ,,za”) przyjęła protokół nr 22/20 z dnia 17 sierpnia 2020. 
 
 
Ad 4.  
Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2020 r. w zakresie działania komisji 
(materiały wraz z opinią RIO stanowią załącznik do nin. protokołu). 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że radni otrzymali materiały, budżet 
miasta jest realizowany prawidłowo, również opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej do 
wykonania budżetu miasta za pierwsze półrocze jest pozytywna. Otworzyła dyskusję w 
sprawie, radni nie zgłosili uwag, wobec powyższego przewodnicząca poinformowała, że 
poddaje pod głosowanie analizę wykonania budżetu miasta.  
Wobec braku możliwości przeprowadzenia głosowania przez system eSesja z powodu 
problemów technicznych przewodnicząca komisji po kolei zapytała radnych o wynik 
głosowania. 
,,ZA” byli radne Hanna Białas, Grażyna Filipowicz, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata 
Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska oraz radny Sławomir Wołkowiecki 
W czasie głosowania nieobecny był radny Marek Piasecki. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych 
jednogłośnie 7 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała analizę z wykonania budżetu miasta za 
I półrocze 2020 r. w zakresie działania komisji. 
 
Ad 5.  
Propozycje zadań do budżetu miasta na 2021 r. 
1)Radna Grażyna Filipowicz zgłosiła propozycje zadania do budżetu miasta na rok 2021:  
,,sfinansować w całości z budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle, szczepionek przeciw grypie 
sezonowej dla seniorów 65+”. 
 Celem  programu jest ograniczenie zachorowań na grypę i infekcje grypopochodne u osób 
starszych z grupy tzw. podwyższonego ryzyka. 
 
2)Radna Małgorzata Lipczyńska zgłosiła propozycje zadania do budżetu miasta na rok 2021:  
,,aby zwiększyć o 30% środki finansowe na badania profilaktyczne dla mieszkańców”.  
W tym roku nie udało się wykonać większości badań, w związku z tym, w kolejnym roku 
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większa ilość osób będzie chciała skorzystać z badań profilaktycznych. Również w tym roku 
gmina nie zrealizowała większości badań i zaoszczędziła spore środki finansowe.  
 
Maja Dobber-Mrożek poinformowała, że wydział po wcześniejszych sygnałach już zbiera 
materiały i pracuje nad rozszerzeniem Programu Polityki Zdrowotnej kolejno program jest 
kierowany do Agencja Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji w Warszawie. Jeżeli 
Program uzyska pozytywną ocenę agencji to można wprowadzić go do Programu Ochrony 
Zdrowia. Program jest programem wieloletnim, możliwe jest wprowadzenie tylko zmian do 
Programu poprzez wprowadzenie tylko programu. A w przypadku zabezpieczenia środków i 
ogłoszenia otwartego konkursu ofert i wyłonienia realizatora, jak ma to miejsce w przypadku 
innych programów. Na ten moment kluczowe jest uzyskanie pozytywnej opinii Agencja 
Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji.  
 
Przewodnicząca Komisji Ewa Odulińska potwierdziła, że kluczowa jest ocena Agencji i 
wprowadzenie programu a dopiero kolejno wprowadzenie środków finansowych. 
 
Radny Sławomir Wołkowiecki poinformował, że radna Grażyna Filipowicz wyprzedziła go 
on również chciał zaproponować wprowadzenie szczepień. Poinformował, że w wielu 
miastach działają już szczepionki dla seniorów 65+,gdyż wiele badań z powodu COVID nie 
zostało zrealizowanych i powstały oszczędności, gdyż pewne działania zostały wstrzymane. 
Dlatego pewne środki można przeznaczyć na szczepionki 65+.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla, poinformował, że zostanie 
złożony wniosek do Agencji i będą oczekiwać. Poinformował, że w tym roku nie można było 
zrealizować szczepienia HPV, część dziewczyn zostanie zaszczepione w kolejnym roku wraz 
z kolejnym rocznikiem. Co skutkuje wzrostem kosztów na ten cel. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała, że obecnie występują trudności z 
pozyskaniem szczepionek dla pacjentów. A pacjenci 65+ kupując szczepionkę w aptece mają 
50% zniżki, gdyż są refundowane. Natomiast pacjenci 75+ mają tę szczepionkę za darmo. 
Lecz jest większa trudność z dostępnością bo ich nie ma . Natomiast po pierwsze powinien 
zostać opracowany Program i wdrożyć do programu tę propozycję, kolejno znaleźć środki 
finansowe w budżecie a wtedy program może stać się cykliczny.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie komisji ww. wnioski: 
Głosowano w sprawie: 
wniosek komisji nr 1 i 2.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za”, udzieliła poparcia wnioskom. 
 
Ad 6.  
Wniosek Dyrektora Aktywności Zawodowej o wskazanie pracownikowi lokalu  
z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy –  
(wniosek nr PMS.7140.2.38.2020 stanowi załącznik do nin. protokołu) 
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Radny Sławomir Wołkowiecki poinformował, że Dyrektor Aktywności Zawodowej złożył 
wniosek o wskazanie niezbędnemu pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na 
czas trwania stosunku pracy, uważa, że zbędna jest dyskusja a komisja powinna zgłosować 
jak się należy.  

 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował,  
że pracodawca złożył wniosek do Prezydenta Miasta który został przedstawiony komisji, 
zgodnie z procedurą. Urząd nie wypowiada się w tym temacie.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że nie zgadza się z radnym 
Sławomirem Wołkowiecki, zadania tego pracownika pokrywają się z działaniami 
pracowników MOPS. Wniosek został złożony przez stowarzyszenie, które działa nie innych 
zasadach. Obawia się stworzenia precedensu, obawia się że nie wystarczy mieszkań w 
Kędzierzynie-Koźlu, dla wszystkich chętnych pracowników . W kolejnym wniosku jest 
zamiar pozyskania lekarza anestezjologa i to jest całkowicie inna sytuacja. Poinformowała, że 
nie ma chętnych do dyskusji, wobec powyższego poddała pod głosowanie ww. wniosek.  
   
Głosowano w sprawie: 
Wniosek Dyrektora Aktywności Zawodowej o wskazanie pracownikowi lokalu z 
mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy – (wniosek nr 
PMS.7140.2.38.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
PRZECIW (3) 
Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 1 głos ,,za”, 3 głosy ,,wstrzymujące się”,  
3 głosy ,,przeciw” negatywnie zaopiniowała ww. wniosek.  
 
Ad 7.  
Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej  
w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu 
Gminy na czas trwania stosunku pracy – (wniosek nr PMS.7140.2.61.2020 stanowi 
załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że jest to wniosek Dyrektora 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Kędzierzynie-Koźlu, braki 
kadrowe w szpitalu są bardzo duże, wniosek złożony przez tego pracodawcę  o pozyskanie 
lekarza anestezjologa jest uzasadniony, otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do 
dalszej dyskusji, podała pod głosowanie ww. wniosek.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania 
stosunku pracy - (wniosek nr PMS.7140.2.61.2020).  
Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 
Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Halina Mińczuk 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych 
stosunkiem głosów:6 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek.  
 
Ad 8. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.89.2019 
/PMS.7143.2.39.2019). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny zawierający szczegółowe informacje (wniosek stanowi załącznik do nin. 
protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób 
chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7142.1.89.2019 
/PMS.7143.2.39.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek.  
 
Ad 9.  
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.91.2019 
/PMS.7143.2.40.2019). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny zawierający szczegółowe informacje (wniosek stanowi załącznik do nin. 
protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
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osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób 
chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7142.1.91.2019 
/PMS.7143.2.40.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek.  
 
Ad 10. 
Wniosek mieszkańca będącego jednocześnie wnioskodawcą oczekującym na liście osób 
uprawnionych do najmu socjalnego lokalu, o wskazanie lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do najmu socjalnego lokalu - (wniosek nr PMS.7143.1.85.2019). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny zawierający szczegółowe informacje (wniosek stanowi załącznik do nin. 
protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób 
chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek mieszkańca będącego jednocześnie wnioskodawcą oczekującym na liście osób 
uprawnionych do najmu socjalnego lokalu, o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu 
socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych 
do najmu socjalnego lokalu - (wniosek nr PMS.7143.1.85.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek.  
 
Ad 11.  
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
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przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.1.2020). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny zawierający szczegółowe informacje (wniosek stanowi załącznik do nin. 
protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób 
chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.1.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek.  
 
Ad 12.  
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.10.2020). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny zawierający szczegółowe informacje (wniosek stanowi załącznik do nin. 
protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób 
chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.10.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
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Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek.  
 
 
Ad 13. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.11.2020). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny zawierający szczegółowe informacje (wniosek stanowi załącznik do nin. 
protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób 
chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.11.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek.  
 
 
Ad 14.  
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.12.2020). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny zawierający szczegółowe informacje (wniosek stanowi załącznik do nin. 
protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób 
chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.12.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
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ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek.  
 
Ad 15.  
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.20.2020). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny zawierający szczegółowe informacje (wniosek stanowi załącznik do nin. 
protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób 
chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.20.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek.  
 
Ad 16.  
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.21.2020). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny zawierający szczegółowe informacje (wniosek stanowi załącznik do nin. 
protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób 
chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.21.2020)..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek.  
 
Ad 17.  
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
a) Do wiadomości komisji: Zarządzenie nr 863/PMS/2020 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-
Koźle z dnia 28 sierpnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego oraz zarządzenie Nr 876/PMS/2020 2020 
Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 9 września 2020 r. zmieniające zarządzenie w 
sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego 
Komisja zapoznała się i przyjęła ww. zarządzenia.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska przypomniała członkom komisji, że zostali 
zaproszeni do udziału w zespole  jedynie radna Grażyna Filipowicz zgłosiła chęć 
uczestnictwa, dodała, że ten temat był poruszany na ostatniej Sesji Rady Miasta.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że w dniu 1 października o 
godz.15:00 w sali nr 19 w domu Kultury MOK odbędzie się drugie spotkanie tego zespołu, 
spotkanie jest otwarte,  zaprasza wszystkich radnych.  
 
Radny Sławomir Wołkowiecki poprosił o przesłanie tej informacji na poczty radnych przed 
spotkaniem.  
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 19 października 2020 r. o godz.16:00. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zapytała się kierownik PMS Maję Dober-Mrożek o 
tematy na listopad, dot. opracowania Programów Profilaktycznych. 
 
Kierownik Maja Dobber Mrożek wyjaśniła, ze w listopadzie komisja będzie rozwiać jedynie 
w temacie Gminnych Programów dot. uzależnień czyli Gminny Program Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkotykowych, bo program Ochrony Zdrowia jest programem 
wieloletnim.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zapytała się kierownik Maję Dober-Mrożek o 
możliwość wprowadzenie nowego programu. 
 
Kierownik Maja Dobber -Mrożek wyjaśniła, że czas oczekiwania na opinię agencji wynosi 
trzy miesiącec. Po pozytywnej ocenie Agencji wydział przygotuje stosowne dokumenty.  
 
Pracownik Biura Rady Miasta przypomniała o temacie do realizacji zaplanowanej w planie 
pracy w październiku na rok 2020 r. komisji wyjazdowej do świetlicy socjoterapeutycznej 
,,Brzdąc” ul. Grunwaldzka 29 w Kędzierzyn– Koźle. 
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Radna Hanna Białas poinformowała, że zamierzała komisji pokazać jak pracują dzieci i 
młodzież w świetlicy. Ale zagrożenie dla dzieci było by duże, proponuje odstąpić od tej 
wizyty i przenieść ja na inny termin. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zgodziła się z ta propozycją.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że ze względów bezpieczeństwa 
również proponuje odstąpić od realizacji tego wyjazdu.  
 
Komisja odstąpiła od zaplanowanej w planie pracy w październiku na rok 2020 r. komisji 
wyjazdowej do świetlicy socjoterapeutycznej ,,Brzdąc” ul. Grunwaldzka 29 w  
Kędzierzyn– Koźle. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podała pod dyskusje komisji temat dot. 
ewentualnych komisji stacjonarnych. 
 
Członkowie komisji zaproponowali, aby nadal pozostać przy zdalnych spotkaniach, ze 
względu na dużą zachorowalność. 
 
Radny Marek Piasecki poinformował, że od dłuższego czasu jest zalogowany się do systemu 
eSesja i potwierdza swoją obecność na komisji, przysłuchuje się obradom komisji na Teams , 
usprawiedliwił się, że w poniedziałek w stałym terminie komisji był dostępny ale w związku z 
przesunięciem komisji na czwartek, ze względu na sprawy zawodowe, dopiero w drugiej 
połowie komisji  mógł się dołączyć.  
   
Ad 18.  
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 17:01 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw 
Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
 
  
       
      PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

       Ewa Odulińska (-) 

Spisała 
A. Dworaczek 
 


